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استان فارس

لارستان
 جنوب استان فارس همچنان 

در بن بست؛
خط ریلی شیراز -لارستان-
بندرعباس در ایستگاه توقف

ریل گذاری قطار پس از سال ها در جنوب استان فارس 
به دلیل کمبود بودجه و عدم اهتمام مسئولان همچنان با 

کمترین پیشرفت فیزیکی متوقف مانده است.
روزی  از  لارستان،  از  تسنیم  خبرگزاری  گزارش  به 
شیراز-جهرم-لارستان- ریلی  خط  احداث  کلنگ  که 

بندرعباس به زمین زده شد، سال ها گذشته است. مردم 
جنوب استان فارس که تصور می کردند قطار به سرعت 
سرزمین آن ها را آباد می کند و می تواند اوضاع حمل ونقل 
این استان را بهبود بخشد، این روزها آرزوهای خود را 

ازدست رفته می دانند.
خط ریلی شیراز-لارستان- بندرعباس در دولت دهم به 
خورد  کلنگ   90 سال  تیرماه  نیمه  در  رسید،  تصویب 
ماه   36 مدت  ظرف  دولت  آن  وعده  طبق  شد  قرار  و 
ریلی  خط  این  که  است  حالی  در  این  برسد.  پایان  به 
در مسیر ساخت خود با بحران های مختلفی روبه رو شد 
که مهم ترین آن مشکلات مالی و پول شویی مجری این 

پروژه بود.
استان پهناور فارس هیچ خط ریلی به سمت استان های 
بندرعباس-لارستان- راه آهن  ساخت  و  ندارد  جنوبی 

شیراز به عنوان نخستین خط ریلی که می تواند دسترسی 
فارس را به آب های خلیج فارس امکان پذیر سازد و این 
امر به ویژه در صادرات و واردات کالا از طریق مرزهای 

آبی کشور بسیار تأثیرگذار است.
در حال حاضر تنها کاری که در خط ریلی استان فارس 
انجام می شود جابه جایی مسافر است که در بعد اقتصادی 
هیچ گونه صرفه ای برای توسعه استان فارس ندارد و برای 
رسیدن به اهداف خود در این حوزه باید راه آهن به بنادر 
و مراکز تجاری وصل باشد که صرفه اقتصادی برای این 

استان داشته باشد.
در مردادماه سال 97 طی آئینی با حضور معاون وزیر راه 
و شهرسازی آب نمای 300 متری »درزوسایبان« افتتاح 
تا در پی آن علاوه بر کاهش چشمگیر فاصله لارستان 
تا کرمان، یزد و مشهد امکان اتصال لارستان به ایستگاه 

راه آهن زاهد محمود فراهم شود.
شهرسازی  و  راه  مدیرکل  پروژه  این  افتتاح  حاشیه  در 
به  لار  محور  است:  گفته  خبرنگاران  جمع  در  لارستان 
درز و سایبان و حاجی آباد هرمزگان و کرمان به لحاظ 
کاهش بیش از 100 کیلومتری مسیر لارستان به استان 
کرمان و مشهد مقدس از اهمیت زیادی برخوردار بود 
که با پیگیری های نماینده لارستان در مجلس و تلاش 
کارکنان این اداره کل عملیات آسفالت آب نمای درز و 
سایبان به پایان رسید و لارستان به شرق استان هرمزگان 

و استان کرمان متصل شد.
محمدرضا باقری فرد بابیان اینکه با بهره برداری از این 
آب نما دسترسی مردم لارستان به ایستگاه راه آهن سراسر 
کشور از طریق زاهد محمود میسر شد، گفته است: مردم 
جنوب فارس و غرب هرمزگان با تردد از این محور در 
به  ماشین  یا  قطار  با  می توانند  ممکن  زمان  کوتاه ترین 
استان کرمان و مشهد مقدس برسند طوری که فاصله لار 
تا ایستگاه راه آهن زاهد محمود 170 کیلومتر - لار تا 
حاجی آباد هرمزگان 200 کیلومتر - لار تا سیرجان 330 

کیلومتر - لار تا کرمان 450 کیلومتر می شود.
اما همان گونه که در متن خبری بالاآمده است؛ ایستگاه 
خط آهن زاهد محمود 170 کیلومتر با شهر لار فاصله 
بندرعباس-  ریلی  خط  احداث  صورت  در  و  دارد 
از  را  فارس  استان  می تواند  شیراز،  و  لارستان-جهرم 

بن بست ریلی خارج کرد.
استاندار کنونی  ماه سال 97 عنایت الله رحیمی  در آبان 
عمرانی  معاون  مسئولیت  زمان  آن  در  که  فارس 
اداری  شورای  جلسه  در  داشت،  عهده  بر  را  استانداری 
فارس  استان  در  راه آهن  توسعه  و  احداث  به   لارستان 
تأکید کرده و گفته بود: اجرای این طرح ها را به خاطر 
صرفه جویی در وقت و پروژه های اقتصاد مقاومتی است 
و هم درواقع مباحث زیست محیطی، مباحث امنیتی و هم 
جلوگیری از تلفات جاده ای که یکی از معضلات است 

در دستور کار قرار داده ایم.
لارستان-   - جهرم  شیراز  راه آهن  اینکه  بابیان  وی 
لارستان-   - جهرم  سروستان-  درواقع  یا  بندرعباس 
البته از  بندرعباس سال گذشته )سال 96( کددار شد و 
قبل هم مصوب بوده است، افزود: این کد دار شدن، خود 
یک گام ما را به جلو هدایت می کند که به این مهم هم 
باید توجه کنیم، اعتبارات و منابع محدود است و بایستی 

از این اعتبارات محدود بهترین استفاده کنیم.
همچنین در شهریورماه سال گذشته علی لاریجانی رئیس 

مجلس شورای اسلامی در نشست با علمای اهل تسنن و 
تشیع شهرستان لارستان در بخشی از صحبت های خود با 
تأکید بر اینکه پروژه دوبانده کردن جاده جهرم- لار به 
بندرعباس یک پروژه استراتژیک برای کشور محسوب 
گرفته شده  نظر  در  بودجه  ردیف  آن  برای  که  می شود 
نماینده مردم لارستان، خنج و گراش  بود:  است، گفته 
در مجلس شورای اسلامی تلاش دارد تا بندر خشک در 
منطقه سامان پیدا کند که می تواند این موضوع موجب 

تحول منطقه شود.
در این میان، نمایندگان مردم لارستان و جهرم نیز به طور 
راه  وزیر  با  دیدار  در  به ویژه  مختلف  مبادی  از  مستمر 
شیراز-جهرم-لار- راه آهن  مهم  موضوع  شهرسازی  و 

را  مساعدی  قول های  و  کرده  پیگیری  را  بندرعباس 
دریافت کرده اند که تاکنون نتایج آن به شکل ملموسی 

درنیامده است.
در آخرین موضع گیری نماینده مردم لارستان در مجلس 
بابیان   98 فروردین ماه  در  راه آهن  پروژه  درخصوص 
اینکه در حوزه راه آهن، گرچه تلاش های خوبی در سال 
97 صورت گرفته و مشارکت دولت در راه آهن لار- 
افزایش یافته  درصد   50 به   15 مشارکت  از  بندرعباس 
بود، اما به صورت جداگانه و بدون حذف این ماده قانونی  
بودجه ای، موضوع استفاده از ظرفیت 100 درصد دولت 
را مدنظر قرار داده است، گفته بود: با تلاش های فراوان 
لار- راه آهن  که  قراردادیم  بودجه  در  جدید  ردیفی 

زادمحمود با تأمین کامل از طریق دولت در بودجه قرار 
گیرد.

بدان معنی است که هم می توان  این  افزوده است:  وی 
از ظرفیت بخش خصوصی و مشارکت 50 درصد دولت 
مالی  وضع  اگر  هم  و   )97 سال  )توافق  گرفت  بهره 
دولت مناسب شد به استناد این ردیف بودجه ای می توان 

متقاضی انجام کلیه فعالیت توسط دولت بود.
به گزارش تسنیم، خط آهن بندرعباس- لارستان – شیراز 
از پروژه های شاخص استان فارس و کشور است چراکه 
خطوط ریلی در کاهش ترافیک جاده ای، افزایش امنیت 
مصرف  صرفه جویی  و  کالا  جابجایی  مسافرت ها،  در 
در  کالا  حمل  واگن  هر  گنجایش  به  توجه  با  سوخت 
خطوط ریلی به اندازه چندین تریلر و ماشین های سنگین 
بسیار تأثیرگذار است و با یک محاسبه ساده می توان به 
کار  را سرلوحه  مهم  این  و  برد  پی  ریلی  نقش خطوط 

مسئولان کلان و متوسط کشور قرارداد.

جهرم
 شروع به کار عملیات حفاری
و کارگزاری لوله خط انتقال 

موردک شهرستان جهرم
عمومی  روابط  از  نقل  به  طلوع  روزنامه  گزارش  به 
آبفاروستایی جهرم، عملیات حفاری و کارگزاری لوله 
خط انتقال روستای موردک از توابع بخش مرکزی آغاز 
آب  کمبود  رفع  جهت  گفت:  روغنیان  محمدتقی  شد. 
روستای موردک عملیات حفر کانال و کارگزاری خط 
انتقال این روستا به طول 3500 متر شروع شده است که 
جهت اجرای این خط 1850 میلیون ریال اعتبار در نظر 

گرفته شده است.

ممسنی
فرماندار ممسنی:

اهالی فرهنگ و هنر برای 
انتخابات بی حاشیه راهکار دهند

 

این  هنر  و  فرهنگ  اهل  گفت:  ممسنی  فرماندار 
دانش و سواد  از  را  امروزی خود  داشته های  شهرستان، 
و فرهنگ گذشتگان خود به عاریت گرفته اند که غنای 
انتخابات  باید برای برگزاری  ارزشمندی دارد و اکنون 

سالم و بی حاشیه نیز هنرنمایی و راهکار بیان کنند.
ممسنی  ادبی  انجمن  اعضای  با  نشست  در  ایوبی  داود 
وجود  شهرستان  افتخار  قابل  داشته های  از  یکی  گفت: 
که ضرورت  است  ذوق  اهل  هنرمند،  خلاق،  نیروهای 
دارد آنها برای دور کردن حاشیه ها در حماسه های عظیم 

راهکار ارائه دهند.
فرزندان  تاریخ و شایستگی  نام و  افزود: شایسته ی  وی 
ممسنی نیست که در روزی که عظمت مردمان آن در 
توسعه  و  سازندگی  برای  همه جانبه  همت  تاب آوری، 
به  تبدیل  می کند  پیدا  نمود  عمومی  مشارکت  یک  در 

شرمساری و بگیروببند و اخلاق ناپسند شود.
ایوبی گفت: روز انتخابات باید عرصه همایش و صحنه 
همدلی، همراهی همه اقوام و ساکنان این شهرستان باشد 

تا نتیجه آن به حلاوت و شیرینی کام مردم بیفزاید.
هنری،  همه کاره ای  از  کرد:  اضافه  مسنی  فرماندار 
انتخابات  برگزاری  زمینه ساز  که  اجتماعی  و  فرهنگی 

سالم، بی طرفانه و بدون حاشیه باشد استقبال می کنیم و 
حاضر به هرگونه همکاری با آن هستیم.

ممسنی  شهرستان  ادبی  انجمن  اعضای  جلسه  این  در 
ادبی،  فعالیت های  گسترش  درزمینه  را  خود  نظرات 
بهره گیری از هنر و ذوق مردم برای برگزاری انتخابات 

بی حاشیه در اسفندماه ارائه دادند.
و  اسلامی  شورای  مجلس  انتخابات  دوره  یازدهمین 
انتخابات میان دوره ای مجلس خبرگان، دوم اسفند ۹۸ در 

کشور برگزار می شود.

استان خوزستان
منطقه آزاد اروند احداث شهرک 
 صنعتی مشترک با طرف عراقی

را پیگیری می کند

احداث  گفت:  اروند  آزاد  منطقه  سازمان  مدیرعامل 
سوی  از  عراق  و  ایران  بین  مشترک  صنعتی  شهرک 
منطقه آزاد اروند به نمایندگی از طرف وزارت صنعت، 

معدن و تجارت پیگیری می شود.
به گزارش ایرنا از روابط عمومی و امور بین الملل سازمان 
منطقه آزاد اروند اسماعیل زمانی در تشریح دیدار اخیر 
خود با رضا رحمانی وزیر صنعت، معدن و تجارت بابیان 
و  صنایع  حوزه  در  مهمی  مسائل  نشست  این  در  اینکه 
تجارت منطقه موردبحث و تبادل نظر قرار گرفت افزود: 
پیگیری مشکلات ثبت سفارش و تجارت با کشورهای 
همسایه و نیز تجارت با کشورهای همسایه در دیدار با 

وزیر صمت مطرح شد.
وی بیان داشت: استفاده از تسهیلات تبصره ۱۸ صنایع 
کشور  برنامه ریزی  و  مدیریت  سازمان  موافقت نامه  و 
تجارت  و  معدن  وزیر صنعت،  با  نیز  وزارت صمت  با 
موردبررسی قرار گرفت که مساعدت وزیر صمت را به 
دنبال داشت و بنا شد این تبصره و موافقت نامه مذکور، 

صنایع مناطق آزاد را نیز شامل شود.
آزاد  منطقه  سازمان  هیئت مدیره  رئیس  و  مدیرعامل 
و  اولیه  مواد  مسافر،  همراه  کالای  درخصوص  اروند 
ماشین آلات موردنیاز صنایع منطقه آزاد اروند نیز گفت: 
و  سفارش  ثبت  درخصوص  لازم  دستورالعمل  به زودی 
ابلاغ فهرست کالاهای مجاز همراه مسافر از سوی وزیر 

صنعت، معدن و تجارت ابلاغ می شود.
خودروهای  وضعیت  پیگیری  کرد:  خاطرنشان  زمانی 
بالای ۲۵۰۰ سی سی دپو شده در بندر خرمشهر از سوی 
هیئت دولت و ستاد فرماندهی اقتصاد مقاومتی از دیگر 
که  بود  صمت  وزیر  با  دیدار  در  شده  پیگیری  موارد 

موردبررسی قرار گرفت.
منطقه آزاد اروند با مساحت ۳۷ هزار و ۴۰۰ هکتار در 
شمال غربی خلیج فارس شامل شهرهای آبادان، خرمشهر 
است که در محل تلاقی دو  مینو(  مینوشهر )جزیره  و 

رودخانه اروند و کارون واقع است.
و کویت  عراق  با کشورهای  در هم جواری  منطقه  این 
جاده ای،  حمل ونقل  نظیر  مناسب  ظرفیت های  داشتن  با 
درزمینه  ویژه ای  اهمیت  از  هوایی  و  دریایی  ریلی، 

تجارت، صنعت و نیز گردشگری برخوردار است.

استان بوشهر

بوشهر
در بوشهر؛

بخش جدید دیالیز صفاقی 
بیمارستان شهدای خلیج فارس 

افتتاح شد

بیمارستان شهدای خلیج فارس  دیالیز صفاقی  بخش جدید 
بوشهر با حضور رئیس دانشگاه علوم پزشکی بوشهر افتتاح 

شد.

حاشیه  در  کشمیری  سعید  مهر،  خبرگزاری  گزارش  به 
افتتاح این بخش گفت: در راستای ارائه خدمات مطلوب 
به بیماران دیالیزی بخش دیالیز صفاقی بیمارستان شهدای 
متخصص  دو  حضور  با   ۹۰ سال  در  بوشهر  خلیج فارس 
داخلی و یک پرستار آغاز به کارکرد؛ اما ارائه خدمات 
به بیماران نیازمند فضای فیزیکی و امکانات مطلوب تری 
گرفته  صورت  تلاش های  به  اشاره  با  کشمیری  داشت. 
درمان  معاونت  خاص  بیماری های  واحد  مسئولان  توسط 
گفت:  صفاقی  دیالیز  جدید  بخش  راه اندازی  در  دانشگاه 
واحد  مسئولان  بی وقفه  پیگیری های  انجام  از  پس 
علوم پزشکی  دانشگاه  معاونت درمان  بیماری های خاص 
فوقانی بخش  بوشهر بخش جدید دیالیز صفاقی در طبقه 
همودیالیز فاطمه زهرا )س( بهسازی، تجهیز و افتتاح شد.

وی بابیان اینکه در حال حاضر ۳۳ بیمار در استان بوشهر 
دیالیز صفاقی می شوند خاطرنشان کرد: افتتاح این بخش 
استان  بومی  نفرولوژی که  متخصص  با حضور دو  جدید 
بیماران  به  دیالیز صفاقی  خدمات  ارائه  نویدبخش  هستند 
دیالیزی است. کشمیری افزود: در حال حاضر ۲۵ بیمار 

در شهر بوشهر از این روش دیالیزی استفاده می کنند.
بخش جدید دیالیز صفاقی بیمارستان خلیج فارس بوشهر در 
طبقه فوقانی بخش همودیالیز فاطمه زهرا )س( با حضور 
آموزشی  مرکز  رئیس  درمان،  معاون  دانشگاه،  رئیس 
بیماری های  واحد  مسئول  خلیج فارس،  شهدای  درمانی 
خاص و جمعی از دیگر از مسئولان دانشگاه علوم پزشکی 
بوشهر افتتاح شد. دیالیز صفاقی یکی از روش های درمانی 
بیماران با نارسایی کلیوی است که جایگزین مناسبی برای 

دیالیزی خونی است.

استان هرمزگان
 

استاندار هرمزگان: 
فرایند صدور مجوز راه اندازی 
گلخانه ها در استان تسریع شود

از  گلخانه ای  تولید  اینکه  بابیان  هرمزگان  استاندار 
ظرفیت های مهم حوزه کشاورزی است، گفت: باید برای 
رونق این حوزه، فرایند صدور مجوزها در این بخش تسریع 
زیرمجموعه  مدیران  با  نشست  در  همتی  فریدون  شود. 
با  هرمزگان  در  کشاورزی  جهاد  وزارت  سازمان های 
تبریک و گرامیداشت هفته جهاد کشاورزی اظهار داشت: 
با تسریع در فرایند صدور مجوزهای راه اندازی گلخانه ای 
در استان، سرمایه گذاری های کلانی در این بخش صورت 
از  دیگر  یکی  را  میگو  و  ماهی  پرورش  وی  می گیرد. 
و  برشمرد  هرمزگان  کشاورزی  حوزه  مهم  ظرفیت های 
افزود: باید به طورجدی پیگیر جذب و فراهم کردن شرایط 
باشیم، چون  این بخش ها  فعالیت سرمایه گذاران در  برای 

اشتغال زایی و درآمدزایی گسترده را به همراه دارد.
کشاورزی  جهاد  مجموعه  تلاش های  از  تقدیر  با  همتی 
هرمزگان در جهت مقابله با هجوم ملخ های صحرایی، بیان 
داشت: مجموعه جهاد کشاورزی باید با اطلاع رسانی دقیق 
اقدامات صورت گرفته در این حوزه را برای مردم تبیین 
کند تا جامعه با تلاش های گسترده صورت گرفته در این 

حوزه در همه ابعاد آشنا شود. 
وی امکان ارتقای بهره وری در حوزه کشاورزی را یک 
برای  باید  گفت:  و  دانست  بخش  این  در  نهفته  استعداد 
مجموعه  در  ویژه ای  تلاش  مهم  استعداد  این  شکوفایی 
جهاد کشاورزی صورت گیرد. استاندار هرمزگان تأکید 
کرد: با افزایش بهره وری شاهد تولید محصولات بیشتر و 

صرفه جویی در مصرف آب خواهیم بود.
با  کشور  توسعه  از  عظیمی  بخش  داشت:  اظهار  وی 
محوریت جهاد کشاورزی انجام می شود و این امر بیانگر 

اهمیت این حوزه است.
همتی تأکید کرد: امنیت غذایی جامعه با حوزه کشاورزی 
مرتبط است و باید کارها در این حوزه با دقت و حساسیت 

بالا صورت گیرد.
جهاد  هفته  خردادماه  هفتم  و  بیست  تا  یکم  و  بیست  از 
کشاورزی نامیده شده و شعار امسال هفته جهاد کشاورزی، 

»رونق تولید، امنیت غذایی کشور« است.

بندرعباس
مدیرعامل جمعیت هلال احمر 

هرمزگان خبرداد:
اجرای طرح »با مهر تا مهر« 

در بندرعباس توسط جمعیت 
هلال احمر هرمزگان

مدیرعامل جمعیت هلال احمر هرمزگان از اجرای طرح »با 
مهر تا مهر« در بندرعباس خبر داد.

به گزارش خبرگزاری مهر، علی اعمی برنطین در نشست 
همت  به  مهر«  تا  مهر  »با  ملی  طرح  اجرای  از  خبری 

در  بوکتاب  فروشگاه  همکاری  با  و  هلال احمر  جمعیت 
بندرعباس خبر داد و گفت: این طرح در راستای حمایت 

از کودکان مناطق زلزله زده کشور اجرا می شود.
اعمی برنطین اظهار کرد: طرح »با مهر تا مهر« باهدف 
جمع آوری کتاب، نوشت افزار و اسباب بازی برای کودکان 
مناطق سیل زده شمال و جنوب کشور در بندرعباس اجرا 

خواهد شد.
روزهای  طی  مهر«  تا  مهر  »با  طرح  اینکه  بابیان  وی 
بازار  در  جاری(  خردادماه   ۳۱ و   ۳۰( جمعه  و  پنجشنبه 
طرح  این  افزود:  شد،  خواهد  اجرا  بندرعباس  بزرگ 
پنجشنبه در دو نوبت صبح و عصر و از ساعت ۹ صبح تا 
۱۳ و ۱۷ تا ۲۳ شب و روز جمعه در نوبت عصر از ۱۷ تا 

۲۳ اجرا می شود.
مدیرعامل جمعیت هلال احمر استان هرمزگان از این طرح 
خونگرم  مردم  مهرورزی  برای  مناسب  فرصتی  به عنوان 
شهر بندرعباس با کودکان مناطق زلزله زده کشور نام برد 
و عنوان کرد: شهروندان بندرعباس همواره درصحنه های 
مختلف که نیاز به مشارکت خود را احساس کرده اند به 
بهترین شکل در دستگیری و یاری از همنوعان خود وارد 

میدان شده اند.
وی خاطرنشان کرد: در این پویش ملی نیز شاهد مشارکت 
حداکثری آحاد مردم نیک اندیش و مهرورز شهر ساحلی 

بندرعباس باشیم.

استان کهگیلویه و بویراحمد

استاندار کهگیلویه و بویراحمد:
کهگیلویه و بویراحمد از امن ترین 

استان های کشور است
و  کهگیلویه  گفت:  بویراحمد  و  کهگیلویه  استاندار 
امن ترین  جزو  انتظامی،  نیروی  تلاش  با  بویراحمد 

استان های کشور است.
به گزارش خبرنگار مهر، حسین کلانتری در دیدار فرمانده 
نیروی انتظامی استان و جمعی از کارکنان نیروی انتظامی 
استان افزود: نظم و امنیت عمومی جامعه مرهون تلاش های 

شبانه روزی مأموران نیروی انتظامی است.
وی بیان داشت: پست و مقام فرصتی برای خدمت به مردم 
انتظامی  و  نظامی  نیروهای  مأموران  شک  بدون  و  است 
بر عهده دارند و می طلبد  به مراتب مسئولیت سنگین تری 

همچون فرمانده خود همیشه پای کار باشند.
اشاره  با  خود  سخنان  از  دیگری  بخش  در  کلانتری 
راه ها  حوزه  در  زیرساخت ها  به  ویژه  توجه  به ضرورت 
گفت: استان در برخی زیرساخت ها ازجمله راه مشکلاتی 
صداوسیما،  توسط  فرهنگ سازی  بر  علاوه  باید  و  دارد 
آموزش وپرورش، ارشاد، پلیس و سایر نهادهای فرهنگی 
برای جلوگیری از تصادفات با تمام توان زمینه رفع نقاط 
حادثه خیز و توسعه راه های استان را ایجاد کرد تا دیگر 
شاهد حوادث تلخ و دردناکی همچون حادثه تصادف در 

چرام نباشیم.
تصریح  رو  پیش  انتخابات  به  اشاره  با  همچنین  استاندار 
کرد: انتظار می رود که با همدلی و تعامل و در کنار مردم 
انتخابات آینده را در سلامت و امنیت کامل برگزار کنیم.
کلانتری افزود: برای برپایی هرچه بهتر انتخابات همه ما 
وظایفی بر عهده داریم و انتظار می رود نیروی انتظامی ما 
را در این مسیر و برای مشارکت حداکثری مردم یاری 

کنند.

تخصیص 24/۵ درصد اعتبارات 
مصوب سال ۹۸ تملک دارایی 

سرمایه ای به کهگیلویه و بویراحمد

و  کهگیلویه  برنامه ریزی  و  مدیریت  سازمان  رئیس 
بویراحمد از تخصیص 24/۵ درصد اعتبارات مصوب سال 

۹۸ تملک دارایی سرمایه ای به استان خبر داد. 
بویراحمد  و  کهگیلویه  منطقه  ایسنا  خبرنگار  گزارش  به 
میلیارد   ۱۵۰ افزود:  خبرنگاران،  جمع  در  نوروزی  حسن 
سرمایه ای  دارایی  تملک  مصوب  اعتبارات  از  تومان 

)عمرانی( سال ۹۸ به استان تخصیص یافت. 
اعتبارات مصوب تملک دارایی  اینکه مجموع  بابیان  وی 
تومان  میلیون   ۱۰۰ و  میلیارد   ۶۱۴  ،۹۸ سال  برای  استان 
در حوزه  سال جاری  ابلاغ  اولین  این  اظهار کرد:  است، 

اعتبارات تملک دارایی سرمایه ای برای استان است. 
رئیس سازمان مدیریت و برنامه ریزی استان به نوع قالب 
تخصیص های انجام گرفته اشاره و اضافه کرد: ۵۶ درصد 
)ب(  بند  محوریت  با  خزانه  اسناد  قالب  در  اعتبار  این 
تبصره ۵، ۲۲ درصد به صورت نقدینگی و ۲۲ درصد اسناد 

خزانه بند )ه( است.
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